

LAPORAN PROGRAM KHIDMAT MASYARAKAT TaHa@U NEGERI JOHOR BERSAMA TABUNG HAJI, PLAS TLDM PIS DAN SEMUA BADAN UNIFORM POLITEKNIK IBRAHIM SULTAN

Disediakan Oleh : Rohana binti Hasan & Nur Yuhaniz bt Ahmad Mutadza

17 Disember 2016 – Program ini merupakan salah satu aktiviti tahunan PLAS TLDM dimana dapat mengajar anggota PASUKAN LATIHAN ANGGOTA SIMPANAN TENTERA LAUT DIRAJA MALAYSIA (PLASTLDM) mengeratkan hubungan antara masyarakat komuniti. Program ini melibatkan kerjasama antara cawangan Tabung Haji Pasir Gudang dan juga Unit kurikulum Politeknik Ibrahim Sultan (PIS). Penglibatan pelajar atau anggota badan uniform dalam kerjasama bersama tabung haji ialah PLAS TLDM (40 orang), RELA Siswa Siswi (RELASIS) (40 orang), Jabatan Pertahanan Awam Malaysia (JPAM) (40 orang) dan Askar Wataniah (WA) (40 orang). Program ini juga melibatkan seorang pegawai wakil daripada setiap badan uniform. Bagi wakil PLASTLDM ialah En. Muhammad Nor Bin Nordin. Aktiviti ini mula pada pukul 8.00 pagi sehingga 4.30 petang bertempat di Masjid An-Nur Taman Cendana, Pasir Gudang.

Objektif bagi program ini adalah memupuk para anggota PLASTLDM mengeratkan hubungan antara badan beruniform yang lain dalam memupuk kerjasama antara satu sama lain. Ia juga melahirkan anggota PLAS TLDM dengan sikap mesra rakyat dan murah hati antara masyarakat komuniti. Selain itu, program ini memberi pendedahan kepada anggota PLASTLDM mengenai maklumat tentang organisasi dan ilmu dalam menabung ke Tabung Haji serta program khidmat masyarakat yang dikendalikan oleh Tabung Haji. Justeru itu, program ini juga dapat menguji tahap ketahanan fizikal dan mental anggota PLAS TLDM dan badan uniform yang lain dalam menjalani aktiviti berkumpulan.

Program yang telah dilalui oleh anggota PLAS TLDM dan badan uniform yang lain telah memberi kesan yang baik terhadap anggota secara keseluruhannya. Ini dapat dilihat berdasarkan kepada keupayaan anggota yang terlibat dalam semua aktiviti yang dilaksanakan. Aktiviti ini mempunyai nilai tambah dan boleh dimanfaatkan pada masa akan datang. Aktiviti ini juga merupakan inisiatif pasukan untuk mengukuhkan

keakraban dan mewujudkan satu ukhwah silaturrahim sesama anggota PLAS TLDM Politeknik Ibrahim Sultan. Program ini telah dilaksanakan dengan jayanya. Kerjasama yang amat membanggakan telah diberikan oleh semua pihak dari segi keperluan logistik dan latihan. Banyak manfaat dan pengajaran yang diperolehi melalui aktiviti ini, malah semangat setiakawan dan hubungan baik juga dapat diterapkan pada setiap diri anggota Pasukan Latihan Simpanan (PLAS) TLDM Politeknik Ibrahim Sultan yang telah menghadiri aktiviti ini.

GAMBAR SEPANJANG PROGRAM DIJALANKAN



Antara pengubahsuaian pusat tuisyen yang dilakukan semasa aktiviti gotong



Antara aktiviti sukan rakyat yang dilakukan.



Bergambar bersama peserta-peserta serta pegawai yang terlibat dalam aktiviti program khidmat masyarakat.